
POGOVOR Z ZVONETOM NOVAKOM,
DELEGATOM X. KONGRESA ZKJ

Delegat na kongresu -
enkratno doživetje

Zvone Novak iz ZŽTP Ljub-
ljana je bil eden mnogih dele-
gatov na X. kongresu ZKJ. Za-
to smo ga tudi obiskali v nje-
govi pisarni na železniški po-
staji v Ljubljani in se z ryim
pogovarjali o njegovih vtisih s
kongresa.

»Priznati moram, da je bila
zame velika čast, ko so me iz-
volili za delegata na desetem
kongresu Zveze komunistov Ju-
goslavije. Takrat pa še nisem
slutil, da oo sodelovanje na
tem forumu zame in za večino
drugih tovarišev enkratno do-
živetje, ki ga je z besedami sila
težko opisati,« nam je dejal
v pogovoru.

Sestava delegatov je bila po
njegovem mnenju raznovrst-
nejša od vseh dosedanjih kon-
gresov. »To je bil res kongres
delavske partije, ki je izžareval
v borbenem in ustvarjalnem
duhu. Pn tafci sestavi delega-
tov se je pokazala zelo velika
enotnost ZKJ, kar dokazuje, da
imamo v Jugoslaviji enotno
zvezo komunistov, ki je spo-
sobna voditi boj proti vsem si-
lam, usmerjenim proti delav-
skemu razredu. Naša naloga je,
da še dalje krepimo ZKJ, ki
bo kot avantgarda delavskega
razreda vodila vse napredne
sile v boju za pravice delavsfcva
in ki bo obračimala z vsemi
tistimi, ki drugače mislijo in
delajo,« je bil mnenja Zvone
Novak.

Naš sogovornik je prepri-
čan, da je kongres dokazal, da
je ideja samoupravnega socia-
lizma že postala način našega
življenja in da bomo šli samo
po tej poti naprej ter da ni
vefi prostora med nanvi za vse
tiste, ki bi drugače hoteli ali
delali.

Ko smo se pogovarjali o
dokumentih, ki jih je sprejel
na svojem zasedanju deseti
koiigres Jugoslovanskih komu-
nistov, je Zvone Novak menil,
da so bili sprejeti važni doku-
menti »glede našega nadaljnje-
ga razvoja ter notranje in zu-
nanje politike, ki nas vse ko-
muniste kakor tudi vse napred-
ne silp zavezujejo, da bijemo v
vsakdanjem življenju nepretr-
gan in neusmiljen boj za ures-
ničitev sprejetih sklepov«.

Med drugim je naš sOgovor-
nik tudi dejal: »Zavedati se
moramo, da bo ta boj dolgo-
trajen in težak; nanj moramo
biti dobro pripravljeni.«

Med glavne naloge komuni-
stov in tudi vseh ostalih na-
prednlh sil v prihodnje sodi
po mnenju Zvoneta Novaka
»organiziran in osmišljen boj
za povečanje proizvodnje in
produktivnosti. oziroma učin-
kovitosti vsake oblike dela, za
boljšo organizacijo deda, za
bolj ekonomično gospodarjenje
z vseml sredstvi, za širše druž-
benoekonomsko povezovanje
združenega dela in boljšo deli-
tev dela ter sistematičnega do-
grajevanja samoupravne orga-
niziranosti, tako na področju
združenega dela kot političnega
sistema«.

Zvone Novak je sodil, da bo
ZKJ s takim programom lahko
mobilizirala vse napredne sile
v boju za dosego teh ciljev.

Ob koncu našega pogovoira
pa je rekel: »Organizacija na
kongresu je bila dobra, doma-
čini so nas toplo sprejeli, za-
radi česar smo se kljub napo>
nemu delu dobro počutili.«
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